
JE TO, ČO UROBILI AMERIČANIA VO
WUHANE, UŽ BIOLOGICKÁ VOJNA? ALEBO
VOJNA JE LEN VTEDY, KEĎ TO OZNÁMIA
GLOBÁLNE MASMÉDIÁ?
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USA/ČÍNA: Pri zrode kovidovej pandémie bol americký zakázaný vývoj nebezpečných
koronavírusov, priznávajú americké najvyššie miesta. Vieme čo by nasledovalo, keby vývoj
biologických zbraní priznal nejaký diktátor, napríklad nebohý Saddám Husajn. Lenže iné je,
keď ide o USA

Už od samotného počiatku koronacirkusu takzvané „seriózne“ médiá kričali, že vírus SARS-CoV-2
nemohol vzniknúť v laboratóriu, ale že vznikol spontánne. A že všetci, ktorí hovorili o „americkej
stope“ vedúcej do čínskeho mesta Wuhan, kde sa pandémia oficiálne začala, sú konšpirátori.

Ako zvyčajne, aj v tomto prípade sa ukazuje, že čo bolo vlani konšpiráciou, sa dnes stáva hlavným
prúdom. Hlavný „kovidový“ poradca Bieleho domu Anthony Fauci, ktorý doposiaľ popieral, že by USA
financovali a podieľali sa na výskume koronavírusov vo Wuhane, bol usvedčený z klamstva.
Potvrdzuje to správa Národného inštitútu pre zdravie (NIH) americkému Kongresu.

Spôsobili katastrofu Američania alebo Číňania?

Teraz už si dokonca aj mainstream dovolil informovať o tom, že Fauci vedome zamlčiaval fakty o
americkom pozadí celej veci (viď napríklad TU). Potvrdzuje sa nielen to, že program, ktorý prebiehal
vo Wuhane, bol pôvodne americký, ale aj to, že sa zaoberal cielenými mutáciami zameranými na
zvýšenie nákazlivosti vírusu, a tiež možnosťou preniesť infekciu z netopierov na ľudí, čo je výskum v
USA zakázaný.

Fauci tieto veci dlhodobo popieral, dokonca aj pred senátnym výborom, ktorý ho vyšetroval. Napriek
týmto svojim klamstvám sa stále v médiách objavuje ako hlavný americký „manažér kovid opatrení“.
A keď americký, tak aj svetový, pretože Spojeným štátom potom „čítajú z pier“ všetci ostatní.

Verejne sa k tomu vyjadrila aj molekulárna genetička a virologička Soňa Peková. Podľa nej samotný
fakt, ako je Fauci „neodstreliteľný“ napriek tomu, že je opakovane usvedčovaný z klamstva,
naznačuje, že to nebol len taký obyčajný laboratórny únik.

 

Peková: možno to tu bolo už na jeseň 2019

„Dnes sa už vie, že dávno predtým, než sa začalo s tým ,covidovaním‘ to tu už asi bolo. Možno aj v
Česku už na jeseň 2019, pretože tu boli hlásené rôzne zvláštne, dlhotrvajúce respiračné problémy,
podivné kašľanie, ktoré nikto nevedel zdiagnostikovať,“ hovorí Peková.

„Vo Wuhane sa stali nejaké laboratórne nehody už koncom leta 2019. Potom sa v tom Wuhanskom
inštitúte narýchlo vymieňala vzduchotechnika, o tom sa objavili nejaké správy, ale potom sa stratili.
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Dnes sa však už vie – hoci na seznam.cz (alebo možno na zoznam,sk) sa to človek nedočíta – že tá
cesta sa začala vo Fort Detrick v USA, kde vznikol recept. Vďaka moratóriu na experimenty, ktoré
pridávajú do agens nové, väčšinou nebezpečné funkcie, bol v USA tento výskum v roku 2014
zakázaný,“ uviedla Peková.

Preto bol program presunutý do Wuhanu, napriek tamojším nižším bezpečnostným štandardom. „Do
takejto oblasti oni preniesli biologický program najvyššej nebezpečnosti,“ kritizuje nezodpovedné
americké rozhodnutie Peková. „Odtiaľ to uniklo a oni začali rozprávať, že to neuniklo odtiaľ, ale z
nejakej jaskyne a podobné hlúposti. Zabudli však na niečo, čo sa volá Occamova britva: pravidlo, že
ak je niečo možné vysvetliť jednoducho, tak to netreba vysvetľovať zložito. Tak to v prírode je. A v
tomto prípade najjednoduchšie vysvetlenie udalostí hovorí, že ak v mieste, odkiaľ sa to začalo šíriť, je
laboratórium, ktoré pracuje presne s tým, tak zjavne tam bude ten zdroj. Všetko to ďalšie
zahmlievanie a divadielka okolo toho sú už len výsmechom.“

 

Za vlasy pritiahnutá náhoda? Alebo je vysvetlenie oveľa jednoduchšie?

Koronová pandémia je teda dieťaťom amerických nepovolených pokusov s biologickými zbraňami – to
už nedokážu dôveryhodne poprieť ani najvyššie americké miesta. To je neuveriteľný škandál. Lepšie
povedané, bol by, keby si to ráčil všimnúť globálny masmédiálny kartel na čele s tromi sestrami
Reuters, AP a AFP a desaťtisícmi menších chápadielok po celom svete,. Vrátane tých slovenských –
súkromných a áno, aj tých verejnoprávnych.

„Na začiatku to vyzeralo ako ,iba‘ environmentálna katastrofa, ale zdá sa, že je to niečo oveľa
rozsiahlejšie. Videli sme to na tom, ako sa objavovali tie jednotlivé vlny. Asi sa zabudlo, že
laboratóriá nie sú z doby kamennej, že máme sekvenátory a vieme si prečítať genetickú informáciu.
A tak sme zistili, že čo vlna, to geneticky iný kmeň, ktorý sa aj inakšie správa,“ tvrdí Peková, česká
vedkyňa slovenského pôvodu, mimochodom, nositeľka ocenenia českej Mensy za rok 2020, ktorá za
to, že sa nebojí otvorene hovoriť svoje názory, sa stala terčom mohutnej šikany zo strany režimných
médií a koronafašistickej mašinérie.

A pokračuje: „V medicíne humánnej ani veterinárnej nepoznáme jedno jediné agens, ktoré by sa
takto ,pod rukami‘ menilo v priebehu roka. Áno, je tu chrípka, tá sa zo sezóny na sezónu mierne
mení, takže máme iný kmeň ako ten predchádzajúci. Ale aby bolo za rok 5 – 6 ďalších kmeňov, nič
také neexistuje.

V lete 2020 by ma ani vo sne nenapadlo, že na jeseň 2020 prídu tri také ohromné vlny. Za to ma
potom naťahovali na škripec, že som nejaká ,priblblá‘, že som to nevedela predvídať. Lenže ja by som
to ani dnes nevedela predpovedať na základe toho, čo bolo na jar 2020. Ale ja som sa už poučila, že
tu nemá zmysel niečo predpovedať na základe biologických modelov, ale treba počúvať vlády
jednotlivých štátov,“ hovorí Peková.

 

Záver: nepočúvajte nejakých odborníkov, ale vlády, tie to vedia najlepšie

Prečo? Peková to vysvetlila jasne a tak, aby to pochopil naozaj každý, kto chápať chce: „Pretože oni
to vedia a oznámia to. Uvedomila som si, že mám byť dobrým občanom a počúvať to, čo hovorí vláda.
Lebo oni sú občania vyššej kategórie a skrátka vedia ako to bude.“



Takže ľudia: neberte príliš vážne, čo hovorí logika, pravdepodobnosť, vedecké štúdie, ale počúvajte
to, čo hovorí naša pomazaná vláda a jej odborníci ako Lengvarský, Sabaka, Visolajský, Heger, Čekan,
Matovič, Mikas či Jarčuška. Lebo to a jedine to je pravda pravdúca.

A keď budete poslúchať, možno sa dočkáte aj ďalšej lotérie alebo inej peknej súťaže. Napríklad o to,
kto nazbiera viac včeličiek. Tých pfizerových.
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